
Jegyzőkönyv

Készült: Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi Bizottsága nyílt üléséről. 

A Bizottsági ülés helye: a Városháza gróf Andrássy Gyula termében (3980 Sátoraljaújhely,
Kossuth Lajos tér 5.)

A Bizottsági ülés ideje: 2023. március 27. napján 12:30 órakor

A Bizottság részéről megjelentek:
Kracson Norbert bizottsági elnök
Schweitzer Tamás bizottsági tag
Palicz István bizottsági tag
Pasztorniczky István bizottsági tag
Deutsch Eszter bizottsági tag
Petercsák Pál bizottsági tag

Az ülésről távol volt:
Virág Béla bizottsági tag

Tanácskozási joggal meghívottak:
Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testületének valamennyi tagja
Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó
dr. Terdik Sándor jegyző
dr. Fazekas Márk Péter aljegyző
Kőrösi Ádám Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont megbízott igazgatója

Tanácskozási joggal megjelentek:
dr. Terdik Sándor jegyző
dr. Fazekas Márk Péter aljegyző
Kőrösi Ádám Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont megbízott igazgatója

Jegyzőkönyvvezető: Nagypál Kitti

Kracson Norbert  bizottsági  elnök: köszöntötte  a  megjelenteket,  megállapította,  hogy az
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság határozatképes, mivel 7 tagból 5 tag jelen van.
Megkérdezte, hogy van-e valakinek módosítási javaslata a napirenddel kapcsolatban.

dr. Terdik Sándor jegyző: kérte az Egyebek napirendi pont felvételét.

Az ülés tervezett napirendjét a jegyzőkönyvhöz csatolt meghívó tartalmazza.

Tekintettel arra, hogy további javaslat, felvetés nem hangzott el Kracson Norbert bizottsági
elnök javasolta a módosított napirend elfogadását az elhangzottak szerint.

S z a v a z á s  :  az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5
tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – elfogadta az ülés napirendjét az alábbiak szerint:



Napirendi pontok:

1. Előterjesztés a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2022. évi működéséről
szóló beszámolójának elfogadására, valamint a jegyáremelésének elfogadására
Előterjesztő: Kőrösi Ádám megbízott igazgató

2. Előterjesztés  a Magas-hegyi Turisztikai  és Sportközpont igazgatói  feladatának
ellátására vonatkozó pályázat kiírására
Előterjesztő: dr. Terdik Sándor jegyző

3. Előterjesztés Sátoraljaújhely város idegenforgalmi szezonjára való felkészülésről
szóló beszámoló elfogadására
Előterjesztés: az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság elnöke

4. Előterjesztés  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata  kommunikációs  és  média
tevékenységéről szóló tájékoztatás elfogadására
Előterjesztő: Szamosvölgyi Péter polgármester

5. Egyebek

1. Napirendi pont  
Előterjesztés  a Magas-hegyi Turisztikai  és Sportközpont 2022. évi  működéséről szóló
beszámolójának elfogadására, valamint a jegyáremelésének elfogadására 

Kracson  Norbert  bizottsági  elnök: megkérdezte,  hogy  igazgató  úrnak  van-e  szóbeli
kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban.

Tekintettel arra, hogy kiegészítés nem volt, kérdések és vélemények következtek.

Petercsák Pál bizottsági tag: az előterjesztésben nagyon röviden van szó a Kalandparkban
lévő szálláslehetőségekről. Megkérdezte, hogy mekkora annak befogadóképessége.

Pasztorniczky István bizottsági  tag: megkérdezte,  hogy igazgató  úr  vagy a munkatársai
készítették-e a beszámolót.  Az előterjesztésben a tervezett  fejlesztések  felsorolásában nem
szerepel  a  kötélhíd.  Megkérdezte  továbbá,  hogy  ezzel  kapcsolatban  lesz-e  feladata  a
Kalandparknak.

Palicz István bizottsági tag megérkezett.

Kőrösi Ádám megbízott igazgató: a nyári  időszakban a Jégcsarnok edzőtáboraiban részt
vevő csoportok vették igénybe a szállást.  Egyéb időszakokban turisztikai jelleggel jöttek a
vendégek. Jelenleg 43 főt tudnak fogadni. Ő készítette el a beszámolót,  mivel közvetlenül
Tóth Csaba Gábor mellett dolgozott, eddig is nyomon követte a Kalandpark életét. A kötélhíd
létrehozása   önkormányzati  beruházás,  de  úgy  tervezik,  hogy  a  Kalandpark  lesz  az
üzemeltetője.

Schweitzer  Tamás  bizottsági  tag: először  elég  drasztikusnak  találta  a  jegyáremelésre
vonatkozó táblázatot, viszont a mai árakat figyelembe véve elfogadhatónak találja.

Stumpf Imre Jánosné önkormányzati tanácsadó: kiemelte, hogy az újhelyi kedvezményes
jegyárak kisebb mértékben növekedtek. Továbbra is az a cél, hogy minél több sátoraljaújhelyi
lakos a felmutatott lakcímkártyával kedvezményesen tudja igénybe venni a Kalandparkot.



Tekintettel  arra,  hogy  további  kérdés,  vélemény  nem  hangzott  el,  az  elnök  szavazásra
bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság javasolja a
Képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont 2022. évi működéséről
szóló beszámolóját, valamint a jegyáremelését az előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.

S z a v a z á s :   az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6
tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatokat hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága
12/2023. (III.27.) határozata
 a  Magas-hegyi  Turisztikai  és  Sportközpont  2022.  évi  működéséről  szóló
beszámolójának elfogadásáról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  javasolja a  képviselő-testületnek,  hogy  a  Magas-hegyi
Turisztikai  és Sportközpont  2022. évi  működéséről  szóló beszámolóját  az előterjesztésben
foglaltak szerint fogadja el.

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága
13/2023. (III.27.) határozata
 a  Magas-hegyi  Turisztikai  és  Sportközpont  2023.  évi  szezonra  vonatkozó
jegyáremelésének elfogadásáról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  javasolja a  képviselő-testületnek,  hogy  a  Magas-hegyi
Turisztikai és Sportközpont 2023. évi szezonra vonatkozó jegyáremelését az előterjesztésben
foglaltak szerint fogadja el.

2. Napirendi pont  
Előterjesztés  a  Magas-hegyi  Turisztikai  és  Sportközpont  igazgatói  feladatának
ellátására vonatkozó pályázat kiírására

Kracson  Norbert  bizottsági  elnök: megkérdezte,  hogy  jegyző  úrnak  van-e  szóbeli
kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban.

Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, továbbá kérdés, vélemény nem hangzott el,
az elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi
Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont
igazgatói  feladatának  ellátására  vonatkozó  pályázat  kiírását  az  előterjesztésben  foglaltak
szerint végezze el.

S z a v a z á s :   az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6
tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága
14/2023. (III.27.) határozata



 a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont igazgatói feladatának ellátására vonatkozó
pályázat kiírásáról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  javasolja a  képviselő-testületnek,  hogy  a  Magas-hegyi
Turisztikai és Sportközpont igazgatói feladatainak ellátására történő a határozat mellékletében
foglaltak szerinti feltételekkel pályázat kiírását az előterjesztésben foglaltak szerint végezze
el.

Hívja  fel a  jegyzőt,  hogy  a  pályázatnak  a  Belügyminisztérium  Közszolgálati  Állásportál
(https://kozszolgallas.ksz.gov.hu)  oldalán,  valamint  a  helyben  szokásos  módon  történő
közzétételéről gondoskodjon.

3. Napirendi pont  
Előterjesztés Sátoraljaújhely város idegenforgalmi szezonjára való felkészülésről szóló
beszámoló elfogadására

Kracson Norbert bizottsági elnök: próbálta minden intézménnyel felvenni a kapcsolatot és
összefoglalni, hogy ki, mit tervez az éven. A Kalandparkot tudná példának hozni. Tekintettel
arra,  hogy a  rezsiárak  nagyon elszabadultak,  napelem park  lesz  az  említett  parkoló  felett
megépítve, amivel remélhetőleg meg tudják majd oldani a Kalandpark áramellátását.

Tekintettel  arra,  hogy  további  kiegészíteni  való  nem volt,  továbbá  kérdés,  vélemény  nem
hangzott  el,  az  elnök  szavazásra  bocsátotta  javaslatát,  miszerint  az  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely város
idegenforgalmi szezonjára való felkészülésről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak
szerint fogadja el.

S z a v a z á s :   az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6
tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága
15/2023. (III.27.) határozata
Sátoraljaújhely  város  idegenforgalmi  szezonjára  való  felkészülésről  szóló  beszámoló
elfogadásáról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi Bizottsága javasolja a képviselő-testületnek, hogy a Sátoraljaújhely város
idegenforgalmi szezonjára való felkészülésről szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak
szerint fogadja el.

4. Napirendi pont  
Előterjesztés  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata  kommunikációs  és  média
tevékenységéről szóló tájékoztatás elfogadására

Kracson  Norbert  bizottsági  elnök: megkérdezte,  hogy  jegyző  úrnak  van-e  szóbeli
kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban.

https://kozszolgallas.ksz.gov.hu/


Tekintettel arra, hogy kiegészíteni való nem volt, továbbá kérdés, vélemény nem hangzott el,
az elnök szavazásra bocsátotta javaslatát, miszerint az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi
Bizottság  javasolja  a  Képviselő-testületnek,  hogy  Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzata
kommunikációs  és média tevékenységéről  szóló tájékoztatóját  az előterjesztésben foglaltak
szerint fogadja el.

S z a v a z á s :   az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 6
tagja, 6 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága
16/2023. (III.27.) határozata
Sátoraljaújhely Város Önkormányzata kommunikációs és média tevékenységéről szóló
tájékoztató elfogadásáról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi Bizottsága  javasolja a képviselő-testületnek, hogy Sátoraljaújhely Város
Önkormányzat  kommunikációs  és  média  tevékenységéről  szóló  tájékoztatót  az
előterjesztésben foglaltak szerint fogadja el.

Egyebek

Kracson  Norbert  bizottsági  elnök: megkérdezte,  hogy  jegyző  úrnak  van-e  szóbeli
kiegészítése az előterjesztéssel kapcsolatban.

dr.  Terdik  Sándor  jegyző: a  korábbi  képviselő-testületi  ülésen  megválasztották  Kőrösi
Ádámot  megbízott  igazgatónak.  A  Magyar  Államkincstár  nem  fogadta  el  a  testületi
határozatot,  mert  konkrétan  meg  kell  jelölni  a  megbízásának  az  időtartamát.  A  korábbi
határozat  „az  igazgatói  álláshely  pályázat  útján  történő  betöltéséig”  szövegrészét  a
„2023.március 18. napjával 2023. május 31. napjáig” szövegre módosul.

Tekintettel  arra,  hogy  további  kiegészíteni  való  nem volt,  továbbá  kérdés,  vélemény  nem
hangzott  el,  az  elnök  szavazásra  bocsátotta  javaslatát,  miszerint  az  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Magas-hegyi Turisztikai
és  Sportközpont  megbízott  igazgatójának megbízásáról  szóló  32/2023.  (III.16.)  határozata
módosítására vonatkozó előterjesztést fogadja el.

S z a v a z á s :   az Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottság szavazáskor jelen lévő 5
tagja, 5 igen szavazattal – egyhangúlag – az alábbi határozatot hozta:

Sátoraljaújhely Város Önkormányzat Képviselő-testülete
Idegenforgalmi és Környezetvédelmi Bizottsága
17/2023. (III.27.) határozata
a Magas-hegyi Turisztikai és Sportközpont megbízott igazgatójának megbízásáról szóló
32/2023. (III.16.) határozata módosításáról

Sátoraljaújhely  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  Idegenforgalmi  és
Környezetvédelmi  Bizottsága  javasolja a  képviselő-testületnek,  hogy  a  Magas-hegyi
Turisztikai  és Sportközpont  megbízott  igazgatójának megbízásáról  szóló 32/2023.  (III.16.)
határozatát módosítsa azzal, hogy a „- az igazgatói álláshely pályázat útján történő betöltéséig



- 2023. március 18. napjával” szövegrész helyébe a „2023. március 18. napjától, 2023. május
31. napjáig” szöveg lépjen.

Tekintettel  arra,  hogy egyéb kérdés,  felvetés  nem hangzott  el,  Kracson Norbert  bizottsági
elnök megköszönte a bizottsági tagok munkáját és az ülést 13 óra 10 perckor bezárta.

K.m.f.

  Schweitzer Tamás sk.                                                                  Kracson Norbert sk.
          Jegyzőkönyv-hitelesítő                                                                     Bizottsági elnök

 










